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Met deze brief willen wij reageren op de publicatie van de milieueffectrapportage en de integrale 
effectanalyse van de aanlanding Wind op Zee Nederwiek 3. In deze brief lichten wij onze zienswijze en 
het regioadvies toe. 
 
Regioadvies 
Op 16 juli 2024 vroeg u de regio om advies uit te brengen over het kabeltracé en de locatie van het 
converterstation voor het project Net op Zee Nederwiek 3. Voor het regioadvies verwijzen wij u naar de 
brief van Provincie Noord-Brabant. Deze brief is in samenspraak met de regio opgesteld.  
 
Zienswijze gemeente Geertruidenberg 
Naast het regioadvies willen wij, als gemeente Geertruidenberg, graag een aantal zaken, die voor onze 
gemeente gelden onder uw aandacht brengen.  
 
Grote opgave(n), kleine omvang 
Geertruidenberg is een relatief kleine gemeente. Gezien de omvang is het voor ons lastig om, in 
samenhang met alle andere opgaves, zowel op het gebied van energie, als op andere beleidsterreinen 
zoals wonen, mobiliteit en leefbaarheid, voldoende tijd en middelen ter beschikking te stellen en onze 
belangen goed te vertegenwoordigen in dit proces.  
Ook voelen wij grote druk op de leefbaarheid als gevolg van landelijke projecten die in onze gemeente 
spelen, zoals de vebreding/verbetering van de A27/knooppunt Hooipolder, Nederwiek 3, 380 kV ZuidWest 
oost, 380 kV GTB-KIJ/CRA, dijkverbetering. Deze projecten spelen nog naast de opgaves waar elke 
gemeente in Nederland aan werkt, zoals de woningbouwopgave, natuurontwikkeling, wateropgave en de 
opgave ten aanzien van het landelijk gebied.  
 
Het converterstation past het best op een geluidgezoneerd terrein 
Het geluidsniveau van een converterstation, zoals dat is voorzien in het MER, is 105 dB. Dit hoge 
geluidsniveau heeft een grote impact op de omgeving. Daarom vinden wij het belangrijk dat dit soort 
projecten op een geluidgezoneerd industrieterrein worden gebouwd. Om de geluidsbelasting op de 
woningen in de buurt van het gebied te kunnen waarborgen ligt er een bestaande geluidszone. Binnen 
deze geluidszone worden geluidsbronnen integraal beschouwd. Om deze integraliteit te waarborgen, 
moeten geluidproducerende inrichtingen, zoals het converterstation, ook zo veel mogelijk op een 
geluidgezoneerd industrieterrein worden gerealiseerd, zoals het terrein van de Amercentrale.  
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De onderzochte locatie op het Amercentrale-terrein is te beperkt 
Op het terrein van de Amercentrale is in de MER maar één locatie bekeken, terwijl er andere plekken op 
het Amerterrein zijn waar het converterstation zou kunnen passen. Op het terrein van de Amercentrale 
zijn een aantal locaties en installaties die nu niet worden gebruikt.  
 
Het onderzoek in de MER gaat alleen uit van een onbebouwd deel van het terrein. Het doet geen recht 
aan het Rijksbeleid zoals beschreven in de Nota Ruimte, waarin staat dat bij ontwikkelingen sprake moet 
zijn van zorgvuldig ruimtegebruik. Daarbij hoort ook de transformatie van bestaande industrieterreinen. 
Met de varianten die zijn onderzocht in de MER wordt te weinig aandacht gegeven aan de mogelijkheden 
van transformatie van bestaande panden. Bovendien zorgt het gebruik van het Amerterrein dat de 
ontwikkeling van het converterstation op een gezoneerd industrieterrein wordt gerealiseerd. 
 
Kwaliteitsimpuls is onlosmakelijk verbonden met de ontwikkeling 
Op basis van bestaand provinciaal beleid en ook binnen de Nota Ruimte, wordt aangegeven dat nieuwe 
ontwikkelingen gepaard moeten gaan met een kwaliteitsimpuls van het gebied waar deze ontwikkelingen 
landen. In de MER en in de IEA is tot op heden nog geen zicht op een kwaliteitsimpuls voor de 
leefbaarheid aan het gebied. Wij vragen dan ook om beter in beeld te brengen welke kwaliteitsimpuls de 
ontwikkeling met zich meebrengt. Hierbij zou bijvoorbeeld gedacht kunnen worden aan de sanering van 
bestaande bedrijfspanden of de realisatie van een groene buffer richting de woonkern van 
Geertruidenberg. 
 
Een kopie van deze brief is ook verzonden aan het Bureau Energie Projecten. 
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